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Bár teljes mértékben nem sikerült megvalósítanom minden tervemet, a Communitas 

ösztöndíj jelentős mértékben hozzájárult az elmúlt évem kreatív tevékenységeihez. A 

támogatásnak köszönhetően számos fontos fellépést valósíthattam meg, különösen külföldön, 

illetve sikerült haladnom a kislemezem anyagával is. 

Az ösztöndíj segítségével három alkalommal léptem fel Berlinben, a Studio 111, a Beate 

Uwe és a Licht nevű helyszíneken. Emellett szerepeltem Szerbiában az ESTAM World Music 

fesztiválon, valamint több magyarországi eseményen is. Magyarországi fellépéseim között 

szerepelt a Kolorádó fesztivál, az OZORA fesztivál, valamint több budapesti lokál. Ezek a 

fellépések nemcsak a szakmai tapasztalatomat bővítették, hanem új közönséghez is eljuttatták a 

zenéimet, ami hosszú távon segíti a zenei karrieremet. 

A támogatás különösen nagy segítséget jelentett az utazási költségeim fedezésében, így 

lehetőségem nyílt szélesebb közönséghez eljutni és szakmai kapcsolataimat bővíteni.  

Az új helyszínek és közönségek inspiráló hatással voltak rám, és számos új zenei 

élménnyel gazdagodtam. Az utazások során lehetőségem nyílt más előadókkal is együttműködni, 

akik szintén jelentős hatással voltak művészi fejlődésemre. 

Az eredetileg tervezett kislemezen továbbra is dolgozom.  

2025. április 7-14. között a magyarországi Zengőkert Stúdióban folytatom a munkát, 

amelynek költségeinek nagy részét a Communitas ösztöndíjból félretett összegből tudom 

finanszírozni.  

Ez óriási segítséget jelent számomra, hiszen lehetővé teszi, hogy professzionális 

környezetben dolgozhassak a zenei anyagon. A Zengőkert Studió egy igazán különleges 

helyszínen van, messze a várostól, a Balantól nem messze, Zalaszentgróton, természetben, 

természetes anyagokból  készült épületben, napelemmel működő studió, ahova már nagyon régóta 

tervezek elvonulni és alkotni. Az ösztöndíj nélkül ezt idén nem tudnám megvalósítani. 



Ezen kívül az ösztöndíj lehetővé tette számomra, hogy új eszközöket is beszerezzek, 

amelyek segítségével tovább fejleszthetem a hangzásomat és a produkcióimat. Újabb effekt 

pedállal sikerült bővíteni a kollekciómat, amivel újabb hangzásokkal tudok kisérletezni. Ezek az 

eszközök hosszú távon is fontos szerepet játszanak a zenei munkámban, hiszen lehetővé teszik a 

magasabb színvonalú alkotást és fellépéseket. 

Összességében az ösztöndíj nagymértékben hozzájárult ahhoz, hogy szakmai fejlődésemet 

előmozdítsam, új lehetőségeket teremtve a jövőre nézve. A támogatás nemcsak az anyagi 

feltételeket biztosította, hanem motivációt is adott ahhoz, hogy tovább dolgozzak a zenei 

karrieremen. Rendkívül hálás vagyok érte! 

 


